
Poslovil se je naš Miro, veliki učitelj, pravi tovariš in gospod!  

Ko dobiš novico, da se je poslovil nekdo, ki ti je bil blizu in si ga cenil, vse utihne in se 
svet za trenutek neha vrteti.  Ker um tega takoj noče sprejeti, se spomin  požene v 
preteklost in išče trenutke, ki so zaznamovali vajina srečanja. Vsi lepi in koristni trenutki 
privrejo na plan in kot v počasnih posnetkih vidiš detajle vajinega druženja. Imam  
privilegij, da je bilo teh trenutkov z Mirom veliko  in vsak me je izboljšal, kot pilota in kot 
človeka, kajti Miro je bil človek in pilot z najširšim obzorjem. 

»Pingo, nekako se bo že moralo dati« To je bil eden Mirovih stavkov, ki so mi velikokrat 
prišli prav.  

Ko sem prišel v klub, je bil Miro že pilot poslovnega letala in jadralni as z značko zlati C, 
zato je bil za nas, ki nam perje še ni zraslo, vzornik. Poleg tega  je bil Miro tudi odličen 
predavatelj, ki je na vsako še tako neumno vprašanje našel pravi odgovor. Znanje je 
podajal na način, da ga je vsak razumel in v vsakem je vzbudil željo po še globljem 
poznavanju snovi. Občudovali smo njegovo potrpežljivost in vztrajnost, ki jo je vsaj del 
prenesel tudi na nas, ki smo kasneje šli po njegovi poti inštruktorstva. 

Nikoli ne bom pozabil svojega šolanja za poklicnega pilota, kjer sem spoznaval 
inštruktorja  Mira tudi kot kolega in družinskega človeka. Ko sva letela s Tomahawkom na 
Dunaj, sva si tam vzela čas in šla v mesto, kjer mi je razlagal o mestu, kot bi bil vodič. Po 
ulicah sva iskala trgovino, da je lahko kupil posebno kremo za svojo ljubljeno Barbko in 
jedla v znanih gostilnah, kjer kuhajo podobno, kot njegova Barbka. Na poti nazaj v Celje 
pa sva bila spet profesionalca, ki sta na posebni misiji, kjer ni prostora za napake. Ob 
vrnitvi v Celje, sva pred pristankom obvezno obkrožila Barbkino hišo, da se je prijavil za 
večerjo. 

Miro je med tem zamenjal službo in postal kapitan inštruktor v Adriji. Ko sem se 
pogovarjal z mlajšimi kopiloti v Adriji, sem spoznal, da so ga vsi zelo cenili in je tudi na 
njih naredil velik vtis. Kot povsod, je tudi tam delo obvladal do potankosti in znanje 
prenašal na mlajše pilote. V tistih časih je bil eden redkih kapitanov, ki je v kopilotih videl 
enakovredne kolege, kar je samo še bolj poudarjalo njegovo veličino in so ga tudi zato vsi 
zelo cenili. 

Potem so prišli časi, ko se je Miro upokojil in sem mu  lahko tudi jaz posredoval nekaj 
svojega računalniškega znanja. Skupaj sva ustvarjala prve programe za opravljanje 
računalniških testov za jadralne in motorne pilote. Vrsto let so generacije pilotov na 
Agenciji za letalstvo opravljali te izpite. Čeprav sem jaz pomagal Miru pri programiranju, 
sem tudi na tem področju pobral precej njegove logike. Kot na vseh področjih, je tudi tu 
Miro izpilil svoje znanje do mojstrstva. 

Vmes sva se srečevala v najinem aeroklubu, kjer sva večkrat debatirala o teoriji in letela 
vsak po svojih poteh. Miro je imel svoje jadralno letalo Jantar in užival v jadranju in 



tekmovanjih, hkrati pa prenašal svoje znanje ostalim članom kluba, med drugim tudi 
svojemu sinu Urošu, ki je šel po njegovih stopinjah, na kar je bil zelo ponosen. 

Najine letalske poti so se spet srečale, ko sem postal tovarniški inštruktor na letalih 
Cirrus. Ko je bilo treba prvo letalo preleteti v Ljubljano, sem prosil Mira, če gre z mano, 
ker je bil seveda najbolj izkušen pri dolgih preletih. Takoj je bil za in skupaj sva opravila 
veliko poletov. Oba sva spoznavala novo letalo in manj znana letališča po Evropi. Na teh  
poletih sem pridobil ogromno izkušenj in res lepih spominov.   

Spomnim se na primer poleta iz Nizozemske v Ljubljano, ki odlično opiše Mira. 

Nad Munchnom se je zvečerilo in v daljavi sva nad Alpami občudovala velike CB-je, v katerih 
so se prižigali močni plameni in letenje naredili precej mistično. Kot da bi gledal lampijončke 
v kakšni kitajski četrti. Vsaj 10 minut je vladala popolna tišina in vsak je užival zase. Tišino je 
prekinil Miro in mi rekel:” Pomislil kako smo privilegirani, da lahko uživamo v takšnih 
pogledih”. S tem mi je povsem pregnal strahove, ki so se v ozadju previdno plazili v zavest in 
dvigovali raven adrenalina. Na ekranu se je videlo kar nekaj nevihtnih jeder. Jaz bi šel okoli, 
Miro bi šel noter. Jaz sem bil vodja poleta in šli smo noter – ni kaj razumeti, Miro je zakon. 
Stavek “Nekako bo že moralo iti!« je postal grozljivo realen. 

Ko zdaj stojimo tu in se poslavljamo od brez pretiravanja prave legende letalstva, vem, da 
Mirov trud ne bo nikoli zaman. Ob vsaki resnejši situaciji v letalu, bom, kot do sedaj, vedno 
pomislil, kaj bi naredil Miro in gotovo bom naredi prav.  

Vem tudi, da kamorkoli je  Miro odletel, je poiskal  svojo Barbko in kjerkoli bo pristal, bodo 
vsi okrog njega dobili odlična predavanja in nov priročnik letenja.  

Dragi naš Miro! Obljubim, da bomo v našem klubu vedno sledili tvoji zavzetosti za znanje in 
varnost v letenju in v mislih boš vedno z nami. 

Vsem Mirovim najbližjim izrekam iskreno sožalje. 

 


